                                       The abstract: Kinetic energy
                                                         What is the kinetic energy?
1) Kinetic energy (a moving body) – the physical size equal to work which needs to be informed a body for its transfer from a rest condition in a condition of movement with the given speed.

2) Kinetic energy – the energy of mechanical system depending on speeds of movement of parts making it.

In the classical mechanics Kinetic energy of a material point of weight m, moving with speed V, is equal to l mV*V.
 
Unit of measure in SI system (System international) — Joule.

More strictly, kinetic energy is a difference between a total energy of system and its energy of rest; thus, kinetic energy — the part of a total energy caused by movement.

                                                  History of kinetic energy

For the first time the concept of kinetic energy has been entered in G.Lejbnitsa's devoted to concept of "manpower" the works.


                                                Parity of internal and kinetic energy

Kinetic energy depends on from what positions the system is considered. If to consider macroscopically object (for example, a firm body of the visible sizes) the body is motionless as a unit, and it is possible to speak about such form of energy, as internal energy. Kinetic energy in this case appears only when the body moves as whole.

The same body considered from the microscopic point of view, consists of atoms and molecules, and internal energy is caused by movement of atoms and molecules and considered as consequence of thermal movement of these particles, and absolute body temperature is directly proportional to average kinetic energy of such movement of atoms and molecules. Proportionality factor — Postojannaja Boltsmana.

                                            Kinetic energy of a rotating body

Kinetic energy of a body, moving arbitrarily, is equal to the sum kinetic энергий all n material points.
    Реферат: Кинетическая  энергия

Что такое кинетическая энергия?
1)  Кинетическая энергия(движущегося тела) – физическая величина, равная работе, которую нужно сообщить телу для перевода его из состояния покоя в состояние движения с данной скоростью.
2)Кинетическая энергия – энергия механической системы, зависящая от скоростей движения составляющих ее частей .

В классической механике Кинетическая энергия материальной точки массы m, движущейся со скоростью V, равна  ½ mV*V.  

Единица измерения в системе СИ(Система интернациональная) — Джоуль.

Более строго, кинетическая энергия есть разность между полной энергией системы и её энергией покоя; таким образом, кинетическая энергия — часть полной энергии, обусловленная движением.

История кинетической энергии

Впервые понятие кинетической энергии было введено в трудах Г. Лейбница, посвященных понятию «живой силы»

Соотношение внутренней и кинетической энергии
Кинетическая энергия зависит от того, с каких позиций рассматривается система. Если рассматривать макроскопический объект (например, твёрдое тело видимых размеров), то тело неподвижно как единое целое, и можно говорить о такой форме энергии, как внутренняя энергия. Кинетическая энергия в этом случае появляется лишь тогда, когда тело движется как целое.

То же тело, рассматриваемое с микроскопической точки зрения, состоит из атомов и молекул, и внутренняя энергия обусловлена движением атомов и молекул и рассматривается как следствие теплового движения этих частиц, а абсолютная температура тела прямо пропорциональна средней кинетической энергии такого движения атомов и молекул. Коэффициент пропорциональности — Постоянная Больцмана.
Кинетическая энергия вращающегося тела

Кинетическая энергия тела, движущегося произвольным образом, равна сумме кинетических энергий всех n материальных точек:
